
Protokół Nr 69/2024

z posiedzenia Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Sępólnie Krajeńskim
w dniu 5 kwietnia 2024r.

W posiedzeniu udział wzięli członkowie Komisji, radni wg za%czonych list obecności oraz
zaproszeni goŚcie:

1. Skarbnik Gminy - Anna Buchwald

Posiedzenie otworzył Przewodniczący Komisji Pan Artur Juhnke, który po powitaniu
zebranych zaproponował następujący jego porządek:

1.
2.
3.

Otwarcie posiedzenia i przyj«;cie porządku;
Opinia w sprawie wykonania budżetu za 2023r.;
Wolne wnioski i zakończenie.

W/w porządek posiedzenia przyjęto jednogłośnie.

Ad.2. Skarbnik Gminy Anna Buchwald przedstawiła Komisji sprawozdanie z wykonania
budżetu za 2023r. Budżet uchwalony w 2023r. był deficytowy. Deficyt według planu wynosił
ponad 5 mln 300 tys. zł. Faktyczny wynik to nadwyżka w wysokości2 210 308, 65 zł, która
stanowi różnicę między wykonanymi dochodami, a wydatkami. Na tą nadwyżk«; składają się
środki, które gmina otrzymała w grudniu z Rządowego Funduszu Rozwoju Dróg na poczet
dróg, które będą realizowane w tym roku tj. środki, które zostały z budowy drogi w
Komierowie, jak również te dot. budowy ul. Komierowskiej oraz ul. Stodolnej. Gmina
otrzymała wyrównanie udziałów, które również zmniej szały deficyt i składały się na nadwyżkę.
Jeśli chodzi o dochody zostały wykonane na poziomie l 00,7%, natomiast wydatki na poziomie
93,8%. Część wydatków jest przychodzących i realizowanych w roku bieżącym. Zwróciła
uwagę na analizę zadłużenia. Dług na początku 2023r. wynosił 1l mln zł, wysokość spłat to 1
mln 400 tys. zł i kończymy długiem 9 mln 627 tys. zł. Nie zaciągnięto nowych zobowiązań
finansowych. Jeżeli chodzi o strukturę finansowania wydatków, to najistotniejszym punktem
jest dotacja podmiotowa, której udziela gmina i jest rok rocznie wyższa. Majątek gminy w
porównaniu rok do roku również się zwiększa. Na początku roku majątek wynosił 183 894 761
zł, a na koniec wynosił 202 620 328 zł, do tego w spółkach, w których gmina jest udziałowcem
wniesiono 903 950 zł, na poczet tych udziałów gmina otrzymała środki. Pani Szlezer zapytała,
czy wzrósł współczymiik dotacji dot. dotowania samorządów. Pani Skarbnik odpowiedziała, że
dotacje otrzymują od wojewody na zadania zlecone, natomiast otrzymują środki z Polskiego
Ładu, z Rządowego Funduszu Rozwoju Dróg na podstawie klucza. Pani Szlezer zapytała czy
subwencje oświatowe pokryły podwyżkę dla nauczycieli. Pani Skarbnik odpowiedziała, że na
poziomie startowym zabrakło 100-200 tys. zł, ale środki są zabezpieczone. Poinformowała, że
na bilans łączny składają się jednostkowe finanse, rachunki wyników i zmiany w kapitale
wszystkich 17 jednostek organizacyjnych.

Komisja zaopiniowała sprawozdanie z wykonania budżetu za 2023 r,. jednogłośnie
pozytywnie.

Ad.3. W wolnych wnioskach poruszono następujące sprawy:
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- Pan Artur Juhnke zwrócił uwagę, że na nowym rondzie wymieniono oświetlenie na żółte.
Zaproponował, aby wystąpić do zarządcy drogi o przywrócenie oświetlenia białego

Komisja Rewizyjna w składzie:

1. ArturJuhnke -Przewodnicz4cy

2. LucynaPająk-ZastępcaPrzewodniczącego
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3. Zdzisław Grzeca - Członek

4. Leszek K4kol - Członek

5. RobertSieg -Członek

6. Barbara Szlezer - Członek
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